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Helena Kermauner <helena.kermauner@gmail.com>

Namesto sestanka - dogajanja v septembru in oktobru 

Helena Kermauner <helena.kermauner@gmail.com> 11. oktober 2018 10:49
Za: Clani UO <uo@pdd.si>, Blaž Češka <blaz.ceska@gmail.com>, Tone Bakšič <tone.baksic@gmail.com>

Pozdravljeni! 
 
Pravzaprav mi je žal, da se nismo dobili v začetku meseca. Komaj čakam Zelenico, da lahko vsaj delno
povem, kaj vse se dogaja v društvu.
 
Do takrat pošiljam v vednost opisana dogajanja z mojega zornega kota. Hvala vsem, ki sodelujete in
ste aktivni po področjih. Zagotovo vsega ne vem, kar pa mi zapolnjuje čas in misli, delim z vami. 
Dobrodošli komentarji oziroma dopolnitve informacij.
 
AO in ŠPO
 
- Razpisani sta bili šoli; alpinistična šola in šola športnega plezanja. Predavanja za udeležence že
potekajo na Kopališki. Šoli in vadbe so namenjeni članom PDD in so dodatno plačljivi.
- Vsi termini za vadbe športnega plezanja za otroke so bili polni že pred koncem septembra. 
- AO akcija z Gornikovimi flisi je pri zadnjem dejanju; prevzem in plačilo s strani naročnikov (skupna
vrednost 2.100 eur) 
- Odprta je sezona plezanja na stenci na Rodici. Pred tem so člani z delovno akcijo zamenjali
obrabljene oprimke v vrednosti 1.400 eur.
- Zaključeno četrtkovo varovanje plezajočih na Garaži. V ta namen nam občina prispeva 440 eur.
 
Odprte teme: 
Prostovoljci (jih ni) za meddruštveno sodelovanje (Taborniki in ROT) 
Naročanje opreme / prevetrimo pravilnik za naslednje leto
 
 
VO
 
- Jernej Grad je imel pohod na Mirno goro. Poročilo s fotkami je na spletni strani.
- Dobili smo novega vodniškega pripravnika, to je Matjaž Škulj.
 
Odprte teme:
Poročila o izvedenih pohodih na spletni strani (nekatera manjkajo)
 
 
MO
 
- Plan pohodov je narejen. 
- Oktobrski pohod / v iskanju prostovoljcev? Nimam celovite informacije o sobotnem pohodu
 
Odprte teme:
Način sodelovanja v odseku?
 
 
GO
 
Na Domžalskem domu poteka obnova elektrifikacije. S tem namenom ta teden vsakodnevno poteka
delovna akcija zamenjave stropa in električnih napeljav v jedilnici. Jernejeva številčna ekipa
prostovoljcev dela po sledečem planu:

 
Ponedeljek/torek:
začasna odstranitev premičnega inventarja, zaščita tal in miz s ponjavami, rušilna dela, čiščenje ruševin,...
Torek/sreda:
Montaža pod konstrukcije in vgradnja elektro instalacij
Sreda/četrtek:
Vgradnja knauf plošč (knauf ekipa)

https://www.pdd.si/2018/10/03/porocilo-s-pohoda/
https://www.pdd.si/odseki/mladinski-odsek/


11/3/2018 Gmail - Namesto sestanka - dogajanja v septembru in oktobru

https://mail.google.com/mail/u/0?ik=82e5f6d7e9&view=pt&search=all&permmsgid=msg-a%3Ar3710867132465574390&simpl=msg-a%3Ar37108… 2/3

Četrtek/petek:
bandažiranje knauf plošč, beljenje
Petek/sobota:
montaža luči in stropnikov, čiščenje,...

 
Za investicije v Domžalski dom bomo po izvedbi del in dokazilih o obnovi dobili povračilo s strani
občine v višini do 6.000 eur. 
 
Blaž Češka je izrisal načrt obnove. Ponedeljkovo ekipo so sestavljali 
Darko, Stane, Štefan, Vinko, Nejc, Andrej (ki je vzel dva dni dopusta, da lahko pomaga)
 
Odprte teme:
Pogodba o najemu in razmejitev pravic in dolžnosti med najemnikom in PDD
Inventura v Domžalskem domu
 
MaO 
 
Pospešeno se dogovarja z vsemi vpletenimi in dokončuje Domžalska pot spominov. Dogovori o točni
lokaciji kontrolnih točk, izvedba žigov, fajf in kartončkov je v teku.
Poteka markiranje poti na terenu.
Sodelujejo: Lojze, Blaž, Aleš, Borut.
 
Ocena skupnih stroškov za dokončanje bo znana v kratkem. (del sredstev smo s strani občine Domžale
dobili v letu 2015)
 
Informacijska tabla za otroško pot; s strani Boruta smo dobili predlog za izvedbo, katero bomo
obravnavali na naslednji seji. Skupni stroški za dokončanje cca 1.000 eur. (sredstva za izvedno smo s
strani občine Kamnik dobili v letu 2016)
 
Odprte teme:
Borutovi projekti (manjkajo informacije o poteku in planu).
 
Team Building na Zelenici
Sestanek z moderatorko in priprava gradiva (Helena)
Srečanje je namenjeno oblikovanju programa za naslednje leto. Nato bo mnogo lažje slediti in delati
po planu. Letos nas dogodki prehitevajo.
Okvirni stroški (nočitev, prehrana) 1.500 eur za 50 udeležencev; prispevek 500
 
Odprte teme:
Sodelovanje na delavnici je napoved dela v naslednjem letu.
 
Svečanost ob 70 letnici 23.11.2018
 
Dogovorjen scenarij prireditve in sodelujoči (pevci in citrarji)
Potrebujemo prostovoljce za oblikovanje vabil, fotografiranje, ureditev prostora, darila za
nagrajence, postrežba...
Pridobivam ponudbe za catering.
Vloga na občini za sofinanciranje.
Obveščanje v Slamnik ta teden.
PZS in PD priznanja. 
Teksti, seznami vabljenih, ...
 
Okvirni stroški (dvorana, vodenje, darila, tisk, nastopajoči, catering, kartončki...) cca 3.000 eur.
 
Imamo pa krasen logotip (Blaž) na temo prostovoljstva.
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Odprte teme:
Višina stroškov (kje se omejiti in kje ne - na naslednjem UO)
 
 
Ostalo
 
- Zavarovalnica Triglav, sklenjena dopolnjena pogodba za zavarovanje Doma, dodati moramo še aneks
za varovanje proti udaru strele.
- Na Kopališki imamo urejen domofon 
- Sodelovanje pri Civilni zaščiti (več Aleš J.)
- Dogovor o sledenju financam (vključujemo Anko)
- Sestanek z OŠ Roje, skupina otrok se bo pridružila akciji Mladi planinec
- Priprava dogodkov (Team building in Svečanost ob 70 letnici)
- Iščem ideje in izvedbo za plakate na Domžalskem domu (tema PDD) Po umiku Medveškovih
fotografij so ostali prazni okvirji in kličejo po vsebini.
- MDO je organiziral v prvem tednu oktobra skupno akcijo za vse člane mladinskih odsekov. Dogajanje
je zaradi premalo prijav odpadlo. Poslala sem konkretne predloge za pravočasen plan in izvedbo v
naslednjem letu.
- udeležila sem se sestanka na Zavodu za šport, namenjen je bil vsem športnim društvom v občini.
Odpirajo se nove možnosti sodelovanja in promocije
- na PZS smo poslali vlogo za najem parcele na Veliki planini
Pa še mnogo klicev kar tako,...
ker je pot na Kisovec zaprla vremenska ujma, ker ljudje iščejo kartončke o domžalski poti spominov
(tudi pri vratarju na občini), veliko staršev glede športnega plezanja, da ne omenjam raznih zbirateljev
znamk in cvetja :)
Odprta teme:
Premalo mailov o obveščanju, člani UO med seboj.
 
Na svidenje na Zelenici. Ne pozabite na prijave. Glej predhodni mail.
 
Lp Helena
 


